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Kære Vanløse Lokaludvalg 
 
Tak for jeres henvendelse fra den 26. januar 2021 til Teknik‐ og Miljøforvaltningen vedrørende byggesag på 
Indertoften II. Jeg svarer, da din henvendelse vedrører mit ansvarsområde i forvaltningen. 
 
Forvaltningen er i gang med at sagsbehandle ansøgningen om opførelse af kombineret butiks‐, erhvervs‐ og 
kontorbebyggelse, Jernbane Allé. Status for sagsbehandlingen er fortsat, at forvaltningen mangler at modtage en 
brandstrategi, jf. avisartiklen der henvises til. Forvaltningen har været i dialog med ansøger om brandstrategien og 
har bedt om supplerende oplysninger. Det er forvaltningens vurdering, at brandstrategien er det sidste materiale, 
der mangler. Når brandstrategien er indsendt, skal forvaltningen behandle de dispensationer fra lokalplanen, som 
projektet kræver, og derefter skal sagen i høring. 
 
Forvaltningen har ikke mulighed for at komme med et estimat for byggesagens tidsperspektiv. Dette afhænger bl.a. 
af, hvornår materialet modtages, og hvilke oplysninger forvaltningen modtager i høringsperioden.  
 
Jeg håber, at I hermed har fået svar på jeres henvendelse. 
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